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حوادث شهرستانها

صفحه ۷
دو شنبه ۱۷ شهریور ۱۳۹۹
۱۸ محرم ۱۴۴۲ - شماره ۲۲۵۵۶

2 هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال به شبکه فاضلاب اهواز اختصاص یافت

رئیــس مجمع نماینــدگان فارس گفت: 
موضوع انتقال آب به شــیراز باید در اولویت 
تمامی مسئولین استان فارس قرارداشته باشد 

زیرا این پروژه مصوبه سفر اول دولت است.
ابراهیم عزیزی در نشست مشترک بررسی انتقال 
آب ســد تنگ سرخ و بشار به شــیراز که با حضور 
استاندار فارس و سایر مسئولان مرتبط برگزار شد، 
با  اشاره به یک برآورد کارشناسی که نیاز به ۳۰۰ 
میلیون لیترمکعب آب در افق ۱۴۲۵ در شهرستان 
شیراز را پیش بینی کرده است، بیان کرد: برای حل 
مشکل کم آبی شیراز، هیچ راهی جز انتقال آب های 
تخصیصی از خارج از استان برای ما باقی نمی ماند.

رئیس مجمع نمایندگان استان فارس توضیح 
داد: ما امروز اگر خط دوم انتقال آب را از ۶۰ میلیون 
به ۹۰ میلیون مترمکعب برسانیم و با احتساب ۳۰ 
میلیون لیترمکعبی که از قبل داشــتیم، سرجمع 
می شــود ۱۲۰ میلیون لیترمکعب؛ لذا باز هم ۱۸۰ 
میلیون لیتر کم می آوریم که به ناچار باید از چاه ها 

برداشت کنیم و این هم محال است.
او با تأکید مجدد بر اینکه هیچ راهی جز انتقال 
آب به شیراز نداریم، افزود: تحلیل مذکور فقط برای 
تأمین آب آشــامیدنی است و به آن باید مشکلات 

کم آبی در صنعت و کشــاورزی استان را نیز اضافه 
کنیم. 

عزیــزی اضافه کــرد: اینکه در اســتان فارس 
صنعت نداریم، یکی از دلایل مهم نداشــتن همین 
زیرســاخت های آبی اســت و یا اینکــه وقتی ادعا 
می کنیم کشاورزی را باید به سمت صنایع تبدیلی 
ببریم، همین کم آبی و نداشتن زیرساخت ها، مانع 

جدی است.
رئیس کمیته امنیت کمیســیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس، سزاوارترین اقدام در شرایط 
فعلی را اقدام برای جذب آب هایی دانست که از خارج 

استان به فارس تخصیص یافته است.
رئیس مجمع نمایندگان اســتان فارس گفت: 
بــا منابع دولتی نمی توانیم این پروژه را جلو ببریم 
لذا باید به دنبال مشــارکت بخش غیر دولتی بوده و 
برای این کار باید برای ســرمایه گذار جاذبه ایجاد 
 کــرد؛ نه اینکه وی را در هزارتــا پیچ و خم اداری 

گیر بیندازیم.
عزیزی همچنین از نهادهایی چون شــهرداری 
شیراز، ســازمان اوقاف، واحدهای صنعتی و... نیز 
خواست تا در کنار بخش خصوصی در پروژه انتقال 

آب به شیراز سرمایه گذاری کنند. 

استاندار قم گفت: مرحله  نخست کمربندی 
سردار شهید حاج قاسم سلیمانی از کیلومتر ۱۱ 
آزادراه قم - تهران به طول ۳۲ کیلومتر آغاز 
می شود و بعد از گذر از محور قم - سلفچگان 
در کیلومتر هفت محور قــم - نیزار خاتمه 

می یابد.
بهرام سرمســت اضافه کــرد: ۲۱ هزار میلیارد 
تومان بــرای ایــن آزادراه ۱۱۴ کیلومتری اعتبار 

هزینه می شود.
استاندار قم در ادامه یادآور شد: به رغم تحریم های 

ظالمانه و چالش های تامین منابع به واسطه مشکلات 
فروش نفت، پروژه هــای قابل توجهی در حال اجرا 
است. استاندار قم همچنین گفت: ازآنجایی که اولین 
بار پزشــکان قمی کرونا را کشف و شناسایی کردند 
این استان برخلاف استان های دیگر کشور نتوانست 

سیاست های پیشگیرانه را دنبال کند.
به گفته اســتاندار قم، حجم بســیار زیادی از 
مصوبات ستاد ملی مبارزه با کرونا در سطح استان 

قم به مرحله اجرا رسیده است.
استاندار قم یادآور شد: در مسیر مبارزه با کرونا 

دولــت هرگز به دنبال تعطیلــی واحدهای تولیدی 
نرفت و در این رابطه لطمه ای به معیشت کارگران 

واحدهای صنعتی و تولیدی وارد نشد.
اســتاندار قــم اظهار کرد: قــم در تامین اقلام 

بهداشتی و به ویژه ماسک کمترین مشکل را دارد.
وی با  اشاره به فرصت های کرونا گفت: تکمیل 
بیمارســتان امیرالمؤمنیــن)ع( و اختصاص ۱۵۰ 
میلیارد تومان برای بهره برداری از بیمارستان مادر و 
درمجموع افزایش ۴۵۰ تخت به ظرفیت های درمانی 

قم از موفقیت های اخیر قم در مبحث کروناست.

سرپرســت اداره کل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی یزد گفت: زمســتان سال ۹۸ نرخ 
بیکاری در اســتان ۱۳/۲ درصد بود که این 
رقم در بهار سال جاری به ۱۱/۴ درصد رسید 

و هم اکنون به ۷/۶ درصد کاهش یافته است.
عماد تشکری افزود: این موفقیت حاصل تلاش 
بهره برداری از واحدهای تولیدی جدید و یا تکمیل 

طرح های نیمه تمام در شهرستان های مختلف است.
وی همچنین تأکید کرد: هرچند ممکن است 
شــیوع ویروس کرونا در کاهش آمار بیکاران مؤثر 
باشــد و بخشی از افراد جویای کار، درخواستی در 

زمینه شغل مطرح نکرده باشند.
سرپرست اداره کل تعاون استان یزد اضافه کرد: 
تکلیف تعاونی های صوری به زودی مشخص می شود.

توقیف خودروی حامل شمش طلای 
قاچاق در مرز تایباد

فرمانده مرزباني استان خراسان رضوي از توقیف خودروی 
حامل بیش از ۳ کیلوگرم شمش طلاي قاچاق توسط مرزبانان 

هنگ مرزی تایباد خبر داد.
ســرتیپ »ماشــاالله جان نثار« اظهار داشــت: مرزبانان هنگ 
مرزی تایباد با هوشــیاري به یک دستگاه خودرو که قصد خروج از 
 کشور را داشت، مشکوک شدند و برای بررسی بیشتر آن را متوقف 

کردند.
وی افزود: مأموران در بازرسی از خودروی توقیفی، موفق شدند ۳ 
کیلو و ۲۸۸ گرم شمش طلای قاچاق را کشف و یک نفر قاچاقچی 

را نیز دستگیر کنند.
این مقام ارشد مرزبانی با اشاره به توقیف خودروی مذکور، تصریح 
کرد: کارشناســان ارزش ریالی محموله شمش طلا را ۳۴ میلیارد و 
۹۱۲ میلیون ریال برآورد کردند که پس از تشکیل پرونده به همراه 

متهم تحویل مراجع ذی صلاح شدند.

رئیس کل دادگستری خراسان شمالی با بیان اینکه هیچ 
واحد تولیدی به علت بدهی بانکی نباید تعطیل شود گفت: 
برای حل مشکل بدهی آنان باید یک دوره تنفس و تقسیط 

در نظر گرفته شود.
حجت الاسلام اسدالله جعفری اظهار داشت: نرخ سود بانکی نیز 
باید عادلانه و منصفانه باشــد در مواردی که نرخ سود بیش از نرخ 
سود قانونی باشد دستگاه قضا از بانک هیچ گونه حمایتی نمی کند و 

حتی شکایت آنها را نیز پیگیری نخواهد کرد.
وی بــه مشــکلات ارزی وارد کننده هــا و صادر کننده هــا نیز 
 اشــاره کــرد و گفت: این تصمیم کشــوری اســت کــه موجب 
 مشــکلاتی بــرای ســرمایه گذاران و صادر کننده هــای اســتان 

شده است.
 رئیس کل دادگستری خراسان شمالی در ادامه از اجرایی نشدن 
انبوه مصوبات کارگروه رفع موانع تولید اســتان انتقاد کرد و گفت: 

تعهدات دستگاه ها و بانک ها در این خصوص عملی نمی شود. 
وی با بیان اینکه از بانک ها می خواهیم که با واحدهای تولیدی 
برای رفع موانع کنار بیایند گفت: مسئولان بانک ها نیز مطرح می کنند 
که قرار بود بسته حمایتی در این خصوص داشته باشیم که تاکنون 

عملی نشده است.
حجت الاســلام جعفری در بخش دیگری از ســخنانش گفت: 
این در حالی اســت که برخی از دســتگاه ها و بانک ها نیز خود به 
 تعهــدات کارگروه رفع موانع تولید عمل نمی کنند و بعضا مقاومت 

نیز دارند.
وی همچنین خواستار احصای مشکلات تولید کننده ها از سوی 
اتاق بازرگانی شد و افزود: مشکلاتی که به قوانین کشور بر می گردد 
احصا و برای بررسی به دستگاه قضا ارسال می کنیم تا در جلسه ها 

و کارگروه ها برای رفع آنان تصمیم گیری شود.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی خراسان شمالی 
نیز به مشکلات تعهد ارزی صادر کننده ها  اشاره کرد و گفت: هم اکنون 

به این سرمایه گذاران فشار زیادی وارد شده است.
سعید پورآبادی با بیان اینکه واحدی های معدنی نباید تعطیل 
شوند افزود: طبق دستور باید این معادن به سرعت راه اندازی شوند.
دبیر کمیسیون هماهنگی بانک های خراسان شمالی گفت: ۱۳ 
واحد تولیدی غیرفعال این خطه در تملک چهار بانک استان است 

که باید برای احیا به مالکان بازگردانده شود.
هدایتی اظهار داشت: سه واحد تولیدی غیرفعال استان در تملک 
بانک ملی، هفت واحد در تملک بانک صنعت و معدن، ۲ واحد در 
تملک بانک کشــاورزی و یک واحد تولیدی غیرفعال نیز در تملک 
بانک سپه است که تلاش داریم این واحدها را به مالکانش برگردانیم 

تا دوباره احیا و به چرخه تولید فعالیت تولیدی بازگردند.

شهرستان  زیســت  محیط  اداره  رئیس 
مریوان دلیل اصلی مرگ ماهیان دریاچه زریوار 
را کاهش اکســیژن محلول در آب و افزایش 

میزان جلبک های این دریاچه عنوان کرد.
ابراهیــم همت بلند در واکنش به مرگ ماهیان 
دریاچه زریوار مریوان طی چند روز گذشــته، بیان 
کرد: با وقوع این حادثه موضوع به عنوان یک اولویت 
در دستور کار محیط زیست مریوان قرار گرفت و با 
انجام کارهای دقیق کارشناسی نتیجه آن مشخص 
شــد. وی با  اشــاره به بررســی های صورت گرفته 
درخصوص مرگ ماهیان دریاچه زریوار مریوان، بیان 
کرد: تغذیه گرایی تالاب علت اصلی مرگ ماهیان و 

این تلفات به شمار می رود.
وی گفــت: در تحقیقــات و بررســی های به 
عمل آمده مشخص شــد که افزایش فعالیت های 

پلانکتون هــا، فیتوپلانکتون هــا، زئوپلانکتون ها و 
جلبکی موجود در تالاب زریوار و افزایش دما باعث 
کاهش اکسیژن محلول در آب شده و موجب خفگی 

ماهیان تالاب می شود.
همت بلند گفــت: تغذیه گرایــی آب زریوار از 
تهدیدهای این تالاب و احتمالاً علت مرگ ماهیان 
می باشــد که این مورد هــم به دلیل ورود فاضلاب 
انسانی ناشی از عدم ایفای وظایف توسط سازمان های 
مســئول و کود حیوانی مورد استفاده کشاورزان به 

تالاب به شمار می رود.
وی با  اشاره به دیگر عوامل اصلی بروز این پدیده 
در تالاب زریوار مریوان، یادآور شــد: از همه مهم تر 
نحوه صید ماهی به روش استفاده از مواد نیترات زا از 
جمله جو پوسیده از دیگر دلایل اصلی مرگ ماهیان 

دریاچه زریوار به شمار می رود.

نماینده مجلس:
 جنگل های ارسباران 

را با یک درصد درآمد 
معادن می توان نجات داد

تبریز - خبرنگار کیهان:
مجلس  در  خاروانا  و  ورزقــان  نماینده 
شورای اسلامی، در شورای معدن آذربایجان 
شرقی نســبت به از بین رفتن جنگل های 

معروف »ارسباران« هشدار داد.
»اللهــوردی دهقانی« گفت: بــا روند کنونی 
موجود در منطقه، جنگل های ارســباران طی ۵۰ 

تا ۱۰۰ سال آینده، نابود خواهد شد.
وی با انتقاد از محیط زیست برای خروج معدن 
»مس سونگون« از لیست آلایندگی و با عنوان اینکه 
در مســائل زیست محیطی نیاز به حساسیت های 
بیشتر اســت، افزود: با توجه به تولید ۳۸۰ هزار 
تن کنســتانتره و مس در ســونگون و احتساب 
۵۰۰ دلار هزینه استحصال تا ۱۴۰ هزار میلیارد 
ریال درآمد قابل تامین است و با ۱ درصد درآمد 
معــدن از عــوارض آلایندگی تا ســالانه ۱۲۰۰ 
 میلیــارد ریال، می توان جنگل های ارســباران را 

نجات داد.
وی خواســتار تصویــب ۱ درصــد از محل 
درآمد معدن در شــورای معادن استان، به منظور 
آسیب های وارد شد و با تاکید بر اینکه مبالغ مورد 
نظر باید به اســتان داده شــود، اظهار داشت: در 
صورت تصویب فوق، درآمد معدن از محل مزبور 
۲۴۰۰ میلیارد ریال می شــود که می توان صرف 

جبران عقب ماندگی ها کرد.
ایــن نماینــده مجلس یــادآور شــد: ده ها 
کیلومترمربع از جنگل های ارسباران از بین رفته 

است.
وی با اشــاره به ضرورت حفاظت از جنگل ها 
و توســعه این نواحی و محکومیت معدن فوق از 
ســوی دادگاه برای پرداخت 7۸۰ میلیارد ریال از 
بابت عوارض و واریز ۴۰۰ میلیارد ریال آن به خزانه 
گفت: مبالغ زیادی، برای احیای جنگل به استان 
بازنگشته است و هم اکنون بیش از ۲۰۰ میلیارد 
ریال بدهی معدن باقی مانده که ضروری است با 
 راهکارهایی لازم، برای امر توسعه جنگل های منطقه 

صرف شود.

دپوی 10میلیارد ریال داروی قاچاق 
در زاهدان

فرمانده انتظامی شهرســتان زاهدان از کشف دپوی ۱0 
میلیارد ریال انواع داروی قاچاق در بازرسی از یک انبار در 

شهر زاهدان خبر داد.
 سرهنگ »حمیدرضا اکبری« گفت: در پی کسب خبری مبنی 
بر اینکه فردی سودجو با دپوی مقادیری قابل توجه دارو در یک انبار 
در محدوده محله »شــیرآباد« شهر زاهدان قصد خروج غیر قانونی 
آنها از مرزهای شرقی کشور را دارد موضوع در دستور کار مأموران 

انتظامی قرار گرفت.
وی گفت: مأمــوران پس از انجام تحقیقات و حصول اطمینان 
از موضــوع با هماهنگی قضائی در بازرســی از محــل، ۴۳ هزار و 
۹7۰ عــدد انواع قرص و کپســول و تعداد هــزار و ۴۱۸ عدد انواع 
 آمپول را که همگی فاقــد مجوزهای حمل و باربری قانونی بودند، 

کشف کردند.
فرمانده انتظامی شهرســتان زاهدان با اشاره به دستگیری یک 
فرد متخلف در این رابطه، خاطرنشــان کرد: متهم در بازجویی های 
تکمیلــی به قصد و نیت خود برای انتقال غیر قانونی این دارو ها به 
کشــورهای همسایه اعتراف و سپس با تشــکیل پرونده به مراجع 

قضائی معرفی شد.

معاون توســعه روستایی و مناطق محروم رئیس جمهور 
گفت: اکنون بیش از ۹۸ درصد روستاهای کشور به شبکه 
ملی اطلاعات وصل شــده اند و تا پایــان دولت دوازدهم، 
صددرصد روستاهای بالای ۲0 خانوار به شبکه ملی اطلاعات 

متصل می شوند.
محمد امید در نشست بررسی راهکارهای صنایع خرد و  اشتغال 
روستایی شهرستان ملایر اظهار داشــت: حدود ۳۸ هزار روستای 
بالای ۲۰ خانوار تا پایان سال ۱۴۰۰ به شبکه ملی اطلاعات متصل 

می شوند.
وی افزود: از سال ۹۶ مهاجرت معکوس در روستاها افزایش یافت 
و گازرسانی به روستاهای کشور از حدود ۳۰ درصد به بیش از ۸۰ 

درصد در حال حاضر رسیده است.
معاون توسعه روستایی و مناطق محروم رئیس جمهور همچنین 
به تجهیز تمامی روستاها به مراکز خدمات جامع سلامت و خانه های 
بهداشــت تا پایان دولت  اشاره و بیان کرد: ۲۲ هزار میلیارد تومان 
از منابع بانک ها ویژه  اشــتغال روستایی در نظر گرفته شد که این 
منابع توانست  اشــتغال را در روستاها رونق و جمعیت روستایی را 

افزایش دهد.
وی گفت: در بحث آب روســتایی باید چاره ای اندیشیده شود و 

مدل های خوبی در برخی استان ها اجرا شده است. 
امید همدان را جزو رتبه های نخست در جذب اعتبارات  اشتغال 
روســتایی دانست و افزود: همدان سال گذشته ۳۰ درصد بیشتر از 
سهمیه  اشتغال روستایی خود جذب کرد و امسال ۶۰ میلیارد تومان 

سهمیه در این حوزه برای استان همدان اختصاص یافت.
معاون توسعه روستایی و مناطق محروم رئیس جمهورهمچنین  

اشتغال زایی استان همدان را بالاتر از میانگین کشوری دانست. 

برخورد دستگاه قضایی همدان 
با ساخت وسازهای غیرمجاز

همدان - خبرنگار کیهان:
رئیس کل دادگســتری استان همدان از 
برخورد قاطعانه دستگاه قضا با ساخت وسازهای 
غیرمجاز در همدان خبر داد و گفت: بهترین 
قضات برای کمیسیون ماده ۱00 در نظر گرفته 

شده است.
محمدرضا عدالت خواه در صحن شورای اسلامی 
شــهر همدان با اشــاره به اینکه ۴۰ کمیســیون 
شــبه قضایی برای خدمت رســانی بهتر در همدان 
فعال اســت، افزود: هیئت های بازرسی بر عملکرد 

این کمیسیون ها نظارت دارند.
وی با تاکید بر اینکه با ساخت وسازهای غیرمجاز 
به طور جد برخورد می شود عنوان کرد: در این زمینه 
از پیشــنهادات شورای شهر به منظور تشکیل یک 
کارگروه قوی برای مطالبه گری با هدف جلوگیری از 

ساخت وسازهای غیرمجاز استقبال می کنیم.
رئیس کل دادگستری استان همدان با تاکید بر 
حمایت دستگاه قضا از تولیدکنندگان، یادآور شد: 
در همین راستا از سرمایه گذاران و تولیدکنندگان 
با رویکرد رفع موانــع موجود با تمام توان حمایت 

می شود.

غرق شدن 2 نفر در زاینده رود
اصفهان - خبرنگار کیهان:

فرمانده انتظامی شهرســتان »لنجان« از غرق شدن ۲ 
 نفــر در رودخانه »زاینده رود« حوالی روســتای »چم نور« 

خبر داد.
ســرهنگ »احمد نیکبخت« اظهار داشــت: در پی اعلام مرکز 
فوریت های پلیســی ۱۱۰ مبنی بر غرق شــدن ۲ نفر در رودخانه 
»زاینده رود« حوالی روستای »چم نور«، بلافاصله ماموران و نیروهای 

امدادی به محل اعزام شدند.
وی خاطرنشان کرد: در این حادثه زنی ۲۴ ساله داخل آب سقوط 
کرده و فردی دیگر نیز برای نجات او وارد آب شــده که متاســفانه 

هر ۲ نفر غرق شدند.
این مقام انتظامی با اشاره به اینکه با تلاش  نیروهای امدادی و 
ماموران انتظامی، جســد زن ۲۴ ساله از آب خارج و برای اقدامات 
قانونی به پزشــکی قانونی منتقل شد، بیان داشت: جسد فرد دیگر 
هنوز رویت نشــده و عوامل امدادی در حال جست وجو برای کشف 

جسد او هستند.

عضو شورای شهر سرابله در استان ایلام گفت: ساکنین 
بخش هایی از شهر که هنوز مجهز به سیستم فاضلاب نشده 
و زیرســاخت های لازم را ندارد با مشکلات بسیاری رو به رو 
هستند. آنها مجبورند ماهیانه بیش از ۳00 هزار تومان برای 
تخلیه فاضلاب منازل شان هزینه کنند که برای مردم هزینه 

سنگینی است.
کیومرث گراوند گفت: شــرکت آبفا از حدود ۴ سال قبل برای 
راه اندازی سیســتم فاضلاب اقدام کرده اســت. با توجه به پسَتی و 
بلندی های سطح شهر بخش هایی مجهز به سیستم فاضلاب شده 

اما بخش اعظمی  از کار مانده که نیاز به سیستم پمپاژ دارد.
وی افزود: برای احداث پمپاژ نیاز به زمین است که البته خریداری 
شده ولی نصب دستگاه پمپاژ نیاز به تامین اعتبار ۲ و نیم میلیارد 

تومانی دارد.
وی عنوان کرد: بزرگ ترین مشــکل برای شهروندان شیوه دفع 
فاضلاب ها و ســرویس های بهداشتی به صورت سنتی و تخلیه چاه 
است. این روزها طرح فاضلاب شهری موجب مشکلات و دغدغه های 
زیادی برای شهروندان در شهرستان چرداول شهر سرابله شده است. 
باید گفت کار فاضلاب شهری هنوز با گذشت چند سال در این مناطق 

به خوبی پیش نرفته است.

برنامه ریزی  و  مدیریت  رئیس ســازمان 
خوزستان گفت: تاکنون ۲ هزار و ۷00 میلیارد 
ریال از منابع مالی تعیین شــده برای اجرای 
شبکه فاضلاب اهواز از سوی صندوق توسعه 

ملی تخصیص یافته است.
امید حاجتی اظهارداشت: از ابتدای اجرای شبکه 
فاضلاب اهواز تاکنون این طرح ۴۱ درصد پیشرفت 
داشته است که پیش  بینی می شود بعد از اختصاص 
اعتبار ۱۰۰ میلیون یورویی در نظر گرفته شده طی ۲ 

سال، پیشرفت فیزیکی شبکه فاضلاب این کلانشهر 
به 7۲ درصد برسد.

وی گفــت: با اجرای این طرح بخش اعظمی از 
مشکلات دفع بهداشتی فاضلاب که از معضلات اهواز 
و اراضی و شــهرهای پایین دست بوده حل خواهد 
شــد ولی باید توجه داشت که اگر انتظار مردم این 
است با اجرای این طرح مشکل آبگرفتگی معابر را 

نخواهیم داشت؛ تصور اشتباهی است.
رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان با 

تاکید بر اینکه شبکه فاضلاب تنها بخشی از معضل 
دفع آب های ســطحی را به صــورت اضطراری رفع 
می  کند، ادامه داد: از ســوی دیگر به دلیل نداشتن 
شبکه دفع آب های ســطحی، هزینه  های نگهداری 
شــبکه فاضلاب افزایش خواهــد یافت که این امر 
ناشی از انجام نشدن مطالعات لازم درخصوص دفع 

اینگونه آبها است.
حاجتــی با تاکید بر اینکــه معضل دفع آب های 
ســطحی از دغدغه های به حق مردم اهواز اســت، 

اضافه کرد: با توجه به اینکه اجرای این طرح به صورت 
کامل حل نخواهد شد، امید است این مشکل طی 
یک دوره میان مدت و از طریق منابع شهرداری اهواز 

و حمایت  های خاص ملی رفع گردد.
بر اســاس این گزارش، در سال گذشته و پس 
از پیگیری  های صورت گرفته به دستور مقام معظم 
رهبــری و با حمایت دولت، مقرر شــد مبلغ ۱۰۰ 
میلیون یورو از محل صندوق توســعه ملی طی ۲ 
سال برای تکمیل شبکه فاضلاب اهواز اختصاص یابد.

کشف فرار مالیاتی 61 میلیاردی 
در هرمزگان

فرمانــده انتظامــی اســتان هرمــزگان از کشــف 
۶۱ میلیارد و۴00میلیــون و۸00هزار ریال فــرار مالیاتی 
 توســط مأموران پلیس امنیت اقتصادی شهرستان قشم 

خبر داد.
 سرتیپ »غلامرضا جعفری« اظهار داشت : در پي دریافت خبري 
مبني بر فرار مالیاتي توسط مالک یک واحد صنفی طلافروشی در 
شــهر درگهان قشم، پیگیری موضوع در دستور کار مأموران پلیس 

امنیت اقتصادی قرار گرفت.
وي افــزود: ماموران بلافاصله بــا اخذ مجوز قضائی با اکیپی به 
محل اعزام و با اســتعلام از اداره دارایی و امور مالیاتی و بررســی 
پرونده های دفاعی این واحد صنفی ، محرز شد نامبرده از سال ۹۰ 
 تــا کنون مبلغ ۶۱میلیارد و۴میلیون و۸۰۰ هزار ریال فرار مالیاتی 

داشته است.
فرمانده انتظامی اســتان اظهار داشت: در این رابطه یک متهم 
دســتگیر و به همراه پرونده برای ادامــه مراحل قضائی به مرجع 

قضائی معرفی شد.

۱۵۹۲ تن کالای نذری به 
هیئت  های مذهبی استان 

بوشهر اختصاص یافت
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان بوشهر گفت: یکهزار و ۵۹۲ تن کالای 
موردنیاز نذری هیئت  های مذهبی شامل برنج، 
شکر، روغن، گوشــت  قرمز گوساله و مرغ 

منجمد به این استان اختصاص یافت.
سید حسین حسینی افزود: بر اساس برنامه ریزی 
انجام شده امسال در ماه محرم ۶۰۰ تن برنج، روغن 
و شکر هر کدام ۴۳۱ تن، ۱۰۰ تن مرغ منجمد و ۳۰ 
تن گوشت قرمز گوساله در بین هیئت های مذهبی 

توزیع می شود.
وی بیان کرد: ایــن اقلام با اولویت هیئت  های 
مذهبی و مســجدهای نام نویســی شده در سامانه 
بیرق به صورت خشک و خام تا بازه زمانی ماه صفر 

از طریق مباشران توزیع می شود.
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
بوشهر گفت: بخشی از این اقلام نذری نیز به کمیته 
امداد اســتان تخصیص یافته تا  این اقلام در بین 

خانواده  های نیازمند توزیع شود.
حسینی یادآور شد: برنج و مرغ در این طرح به  
ترتیب با قیمت های ۱۴۵ و ۱۲۹ هزار ریال، شــکر 
با قیمت هر کیلو ۶7 هزار ریال، گوشــت منجمد با 
قیمت هر کیلو ۵۵۰ هزار ریال و روغن نیز بر اساس 
حجم های بسته بندی شده بین جامعه هدف طرح 

توزیع می  شود.

کشف ۲/۵ تن شیرخشک قاچاق 
در یزد

یزد- خبرنگار کیهان
فرمانــده انتظامی اســتان یــزد از کشــف ۲/۵ تن 
 شیرخشــک قاچاق در محورهای مواصلاتی این اســتان 

خبر داد.
ســردار بهدانی فر افزود: ماموران ایســتگاه بازرســی شــهید 
مدنی مهریز از یک دســتگاه کامیون ۱۰۰ کیســه ۲۵ کیلوگرمی 
 شیر خشــک فاقد هرگونه مجوز، کشــف و یک متهم را دستگیر 

کردند.
به گفته وی این محموله از تهران به مقصد چابهار بارگیری شده 
بود و کارشناسان ارزش این شیر خشک قاچاق را ۵۰۰ میلیون ریال 

برآورد کردند.

رای مرجع قضایی برای 
پرونده انتشار بوی گاز در 

عسلویه صادر شد
شهرستان  زیســت  محیط  اداره  رئیس 
عسلویه گفت: از سه مورد انتشار بوی گاز در 
عسلویه طرح شکایت قضایی شده که در این 

موارد رای نیز صادر شده است.
مصطفــی موذنــی اعــلام کــرد: انتشــار بو 
برحسب تجارب گذشــته مرتبط با فعالیت ناقص 
تصفیه خانه های پالایشگاه است که مواد بودار حاصل 
از خنثی سازی کاستیک و آب زدایی میعانات گازی، 
مخازن ذخیره میعانات گازی )شــرکت نفت وگاز 
پارس( و ایستگاه بارگیری  تانکری )شرکت پخش 
فرآورده های نفتی( اســت که در هر سه مورد طرح 

شکایت قضایی شده است.
وی بیان کــرد: در مورد تصفیه خانه ها، دادگاه 
رای بر اصلاح و بهبود فرآیندها داده که بودجه  این 
کار نیز امسال در هیئت مدیره وزارت نفت تصویب 
شده است و در سال جاری باید عملیات اصلاح آن 
اجرایی شود. موذنی گفت: رای اولیه دادگاه در مورد 
محکومیت مخازن متمرکز ذخیره میعانات گازی و 
ایستگاه بارگیری  تانکری شرکت پخش فرآورده های 
نفتی به علت انتشــار بوی نامطبوع صادر شــده و 

هم اکنون در مرحله تجدیدنظر است.
گفتنی است انتشار گاز بدبو در شهر عسلویه و 

نخل تقی مورد نگرانی مردم منطقه شده بود.

 کشف محموله میلیاردی 
لوازم آرایشی قاچاق 

فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان از شناسایی محل 
دپوی مقادیری قابل توجه لوازم آرایشــی و اقلام دارویی 

غیرمجاز و قاچاق در چابهار خبر داد. 
سرتیپ محمد قنبری، اظهار داشت: با تلاش شبانه روزی مأموران 
انتظامی شهرســتان چابهار، محل دپوی مقادیری قابل توجه لوازم 
آرایشــی و بهداشتی و اقلام دارویی غیرمجاز و قاچاق در انبار یک 

مجتمع تجاری در شهرستان مذکور شناسایی شد.
فرمانده انتظامی سیستان و بلوچســتان ادامه داد: در بازرسی 
از ایــن محــل، تعداد یک میلیــون و ۱۰۹ هــزار و ۵۳ قلم انواع 
لوازم آرایشــی و بهداشــتی، به همراه ۱۰ هــزار و ۶۵ عدد اقلام 
دارویــی غیرمجاز قاچاق به ارزش ۳۰ میلیارد ریال کشــف شــد. 
 در ایــن رابطــه دو فــرد متخلف دســتگیر و به مراجــع قضائی 

معرفی شدند.

رئیس اداره محیط زیست مریوان:

افزایش جلبک ها عامل مرگ ماهیان زریوار است

نذر خون در بوشهر 
افزایش یافت

بوشهر- خبرنگار کیهان:
مدیر کل انتقال خون بوشهر گفت: استقبال 
بوشهری ها از نذر خون در تاسوعا و عاشورا 
امسال نسبت به سال گذشته حدود ۱۷ درصد 

افزایش داشته است.
نرگس عبیدی افزود: روند رو به رشــد اهدای 
خون توسط بانوان بوشهری همچنان ادامه دارد به 
طوری که شرکت آنها در طرح نذر خون نسبت به 

سال گذشته ۲/۵ برابر شده است.
نذر خون امسال از تاسوعا تا اربعین ادامه دارد.

وی گفت: پایگاه انتقال خون در بوشــهر در دو 
نوبت صبح و عصر و پایگاه های دشتستان، گناوه و 
کنگان درنوبت صبح با رعایت همه اصول بهداشتی 

آماده پذیرش هم استانی ها هستند.

آمار بیکاری در استان یزد به ۷/۶ درصد 
کاهش یافت

رئیس مجمع نمایندگان فارس:

 انتقال آب به شیراز 
باید در اولویت کار مسئولان باشد

استاندار قم:

آزادراه سردار سلیمانی قم تا پایان سال ۱۴۰۰ 
به بهره برداری می رسد

اجرای طرح »نذر کتاب« 
در لاهیجان

رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
لاهیجان از اجرای طرح نــذر کتاب در این 

شهرستان خبر داد.
نگار نادری با بیان اینکه در پی شیوع کرونا توجه 
بیشــتر به نذر فرهنگی به دلیل تاثیرات دراز مدت 
آن، دارای اهمیت است، افزود: کتاب های جمع آوری 
شده در طرح »نذر کتاب« برای تجهیز کتابخانه های 
عمومی یا کتابخانه های مدارس مناطق کم برخوردار 

شهرستان لاهیجان استفاده می شود.
وی با بیان اینکه کتابخانه شــهید باهنر و اداره 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی شهرســتان لاهیجان ۲ 
ایستگاه اهدای کتاب اســت، گفت : علاقه مندان 
می توانند تا پایان محرم برای اهدای کتاب های خود 
به این مکان ها مراجعه کنند.وی با بیان اینکه پیش 
از این ۲ دوره گلریزان کتاب در لاهیجان برگزار شد، 
اضافه کرد: کتاب های جمع آوری شــده به بیش از 
هفت مدرسه در مناطق کم برخوردار و کمپ ترک 
اعتیاد اهدا شد ضمن اینکه تعدادی کتاب به صورت 
رایگان در طرح سالم ســازی دریا و مناسبت های 

خاص میان علاقمندان توزیع شده است.
نادری خاطر نشــان کرد: فلسفه قیام عاشورا و 
شور و شعور حسینی در کنار هم همواره از اهداف 
فرهنگی بوده و در این ارتباط فعالیت هایی شــامل 
نمایش خیابانی و اجراهــای صحنه ای با محتوای 
دینــی، معرفی کتاب، گفت و گو با نویســندگان و 

شاعران آیینی و غیره انجام گرفته است.
اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی لاهیجان در 
راستای ترویج کتاب و کتابخوانی تاکنون اقداماتی از 
جمله رونمایی کتاب، برپایی نمایشگاه کتاب، تجلیل 
از نویســندگان، اهدا کتــاب، برگزاری کلاس های 
شــاهنامه خوانی و تشــویق کودکان به آشنایی با 
ادبیات، اجرای طرح کتاب گردی، برپایی سلســله 
نشست های شــعر، داستان، ترانه و غیره را اجرایی 

کرده است.
لاهیجــان در پی حضــور در چهار دوره رقابت 
پایتخت کتاب،  ســه دوره به عنوان نامزد پایتخت 
کتاب و شهر فعال ترویج کتاب و کتابخوانی شناخته 

شده است.

رئیس دادگستری خراسان شمالی:

هیچ واحد تولیدی نباید تعطیل شود

معاون رئیس جمهوردر امور مناطق محروم:
همه روستاها به شبکه ملی اطلاعات 

وصل می شوند

 مردم شهر سرابله ایلام 
با مشکل فاضلاب رو به رو هستند


